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PROTOKÓŁ Nr 15.2024
Z POSIEDZENIA

ZARZĄDU POWIATU SIERPECKIEGO
w dniu 3 października 2024 r.

Przewodniczył: Pan Przemysław Burzyński - Starosta Sierpecki.

Protokołowała: Katarzyna Tomaszewska - podinspektor w Biurze Rady i Powiatu.

Na stan 5 członków w posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Zarządu, zgodnie
z listą obecności, która stanowi załącznik nr l do niniejszego protokołu.

Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godzinie 08:30.

W posiedzeniu Zarządu Powiatu uczestniczyli:

1. Magdalena Piotrowska - Sekretarz Powiatu.

2. Zbigniew Garwacki - Skarbnik Powiatu.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.
2. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu Sierpeckiego

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej.
3. Zaniknięcie posiedzenia.

/załącznik nr 2 do niniejszego protokołu!.

Ad. pkt l Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.

Otwarcia posiedzenia Zarządu Powiatu dokonał Pan Przemysław Burzyński -
Starosta Sierpecki witając biorących udział w posiedzeniu członków Zarządu Powiatu
(stan członków: 5 obecnych) oraz zaproszonych gości.

Ad. pkt 2 Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu
Sierpeckiego projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej.

Pan Starosta poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pomocy
finansowej w formie dotacji celowej na wydatki bieżące związane z podniesieniem
bezpieczeństwa przeciwpożarowego i prowadzenia akcji ratowniczych na rzecz każdej
z wymienionych Gmin Powiatu Sierpeckiego, tj:

- Gminy Mochowo dla OSP w Osieku w kwocie 3 300 zł; OSP w Zglenicach Dużych
w kwocie 3 300 zł; OSP w Żurawinie w kwocie 3 400 zł;

- Gminy Zawidz dla OSP Milewko w kwocie 5 000 zł; OSP Osiek w kwocie 5 000 zł;

- Gminy Szczutowo dla OSP Podlesie w kwocie l 160 zł; OSP Mierzęcin w kwocie l 160
zł; OSP Blinno w kwocie l 155 zł; OSP Gójsk w kwocie 3 110 zł; OSP Szczutowo
w kwocie 3415 zł;



- Gminy Rościszewo dla OSP w Kuskach w kwocie 10 000 zł;

- Gminy Sierpc dla OSP Piastowo w kwocie 5 000 zł; OSP Dąbrówki w kwocie 5 000 zł;

- Gminy Gozdowo dla OSP Gozdowo w kwocie l O 000 /!.

Udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dotyczy także wydatków
majątkowych, tj. wydatki związane z podniesieniem be/pieczcństwa przeciwpożarowego
i prowadzenia akcji ratowniczych na rzecz Gminy Miasta Sierpca dla OSP Sierpc w kwocie
25 000 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu Quada ratowniczego wraz
z przyc/epa transportową i pompą do wody zanieczyszczonej.

Szczegółowe warunki udzielenia pomocy finansowej mają zostać określone
w zawartych umowach z ww. Gminami.
Pytań i uwag nie było.

Wobec powyższego członkowie zarządu podjcli (5-/a):

UCHWAŁĘ NR 90.15.2024

w sprawie wniesienia pod obrady Rady Powiatu Sierpeckiego projektu uchwały
w sprawie udzielenia pomocy finansowej/wc/7vra/a stanowi załącznik nr 3 do niniejszego
protokołu/.

Następnie głos zabrał Pan Sławomir Krystek, który zwrócił uwagę na obowiązek
/łożenia aneksów na zapłatę świadczeń nielimitowanych do 30 września prze/ SPZZOZ w
Sierpcu. Podobno wszystkie nadwykonania limitowane nie będą w ogóle brane pod uwagę.
Dlatego chciałby dowiedzieć się od Pana Dyrektora jaka jest proporcja nadwykonań
nielimitowanych w stosunku do nadwykonań limitowanych w SPZZOZ w Sierpcu.

Druga ważną kwestia są prace legislacyjne dotyczące reorganizacji szpitali powiatowych.
Kładzie się nacisk na konsolidację, czyli trzeba będ/ie porozumieć się z sąsiednimi
szpitalami jaki oddział, jacy lekarze mają funkcjonować w placówce.

Pan Piotr Rzeszotarski przekazał, że pode/as spotkania Pani Minister przedstawiła
koncepcje konsolidacji. Odzew starostów byt taki, żeby to Minister wskazywała tę
konsolidacje, a nic żebyśmy my się dogadywali z okolicznymi s/pitalami, które oddziały
mają być w poszczególnych szpitalach. To ma wypłynąć z rozmów pomiędzy Związkiem
Powiatów Polskich, a Ministerstwem Zdrowia. Jest to cały czas procedowane, od stycznia
mają robić jakiś pilotaż w województwie lubelskim, dopiero dale j będzie to kontynuowane.

W dalszej części trwała dyskusja.
Na tym posiedzenie Zarządu Powiatu zakończono.
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